
ZÁPIS ZASEDÁNÍ AS FA VUT ze dne 13.3. 2012 

Místo zasedání: místnost 117A - FA Poříčí 5 

začátek jednání: 15:15, konec jednání: 17:20 
 
 
 
Program zasedání: 
 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 5. zasedání AS FA 
2. Informace z dění AS VUT /předpoklad účasti členů AS VUT Ing. arch. B. 

Hybské a B. Jakubíkové/  
3. Příprava rozpočtu FA 2012 a aktuální stav rozpočtu za rok 2011 

/předpoklad účasti Mgr. F. Havlíčka, tajemníka FA/ 
4. Struktura systému výuky Ústavů navrhování /za přítomnosti proděkanky 

pro studium doc. Ing. arch. I. Poslušné, Ph.D./ 
5. Legislativní problematika FA /novelizace Jednacího a Volebního řádu, 

statut FA, za přítomnosti děkana fakulty doc. Ing. J. Chybíka, CSc./ 
6. Aktualizace dlouhodobého záměru FA – strategie fakulty v roce 2012 
7. Představení výsledků a námětů pracovních skupin AS FA 
8. Různé, závěr 

 
Přítomni:  

 
Předseda AS FA VUT:  
prof. Ing. arch. Petr Pelčák 
 
Místopředseda AS FA VUT: 

 Klára Vejvodová 
 
Členové: 
 
doc. Ing. Miloslav Meixner, CSc. 
Ing. Monika Petříčková, Ph.D. 
Ing. arch. Nicol Galeová 
Ing. arch. Pavel Jura 
Ing. arch. Jan Kratochvíl 
MgA. Jan Šebánek 
Roman Ženatý 
 
 
 
Nepřítomni: 
Ing. arch. Barbora Ponešová, Ph.D.  /omluvena/ 
Kateřina Kunzová /omluvena/ 
Ing. arch. Ondřej Chybík /bez omluvy/ 
Ing. arch. Michal Krištof /bez omluvy/ 
 
 
 



Hosté: 
 

 doc. Ing. Josef Chybík, CSc., děkan fakulty architektury 
Ing. arch. Bohumila Hybská, členka AS VUT 
doc. Ing. arch. I. Poslušné, Ph.D. 
Mgr. Filip Havlíček, tajemník 
doc. Ing. arch. Jiří Palacký, Ph.D. 
Barbora Jakubíková, členka AS VUT 

 Barbora Hladišová 
 Nela Gottvaldová 

 
 
 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ 
 
 

Zahájení zasedání 
 
Předseda AS FA zahájil zasedání akademického senátu. 

 
1. Schválení Programu zasedání AS FA VUT 

 

Předseda AS FA předložil senátu program 5. zasedání AS 
za účasti všech přizvaných hostů.  

 
Program zasedání: 
 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 5. zasedání AS FA 
2. Informace z dění AS VUT / účast členů AS VUT Ing. arch. B. Hybské a 

B. Jakubíkové/  
3. Příprava rozpočtu FA 2012 a aktuální stav rozpočtu za rok 2011 /účast 

Mgr. F. Havlíčka, tajemníka FA/ 
4. Struktura systému výuky Ústavů navrhování /za přítomnosti proděkanky 

pro studium doc. Ing. arch. I. Poslušné, Ph.D./ 
5. Legislativní problematika FA /novelizace Jednacího a Volebního řádu, 

statut FA, za přítomnosti děkana fakulty doc. Ing. J. Chybíka, CSc./ 
6. Aktualizace dlouhodobého záměru FA – strategie fakulty v roce 2012 
7. Představení výsledků a námětů pracovních skupin AS FA 
8. Různé, závěr 

 
Program byl schválen všemi přítomnými senátory. 

 
Hlasování o programu zasedání AS FA VUT: 
9 pro návrh, 0 proti návrhu, zdržel se hlasování - 0. 

 
 
 
 
 



2. Informace z dění AS VUT /předpoklad účasti členů AS VUT Ing.arch. B. 
Hybské a B. Jakubíkové/ 
 

Barbora Jakubíková v návaznosti na chystanou reformu vysokého 
školství podala AS zprávu o dění ve studentské komoře AS VUT a seznámila 
senát s průběhem protestního týdne vysokých škol, který proběhl v době 27.2- 
1. 3. 2012. 

 Debata mezi radami VŠ a ministerstvem školství stále pokračuje. B. 
Jakubíková následně představila připravované akce - volba nejoblíbenějšího 
pedagoga VUT (tzv. TOP učitel) a námět rozšíření debatní platformy RADAR 
na všechny fakulty VUT. 

Doc. Miloslav Meixner a Ing. arch. Bohumila Hybská seznámili senát se 
situací a postupem debat k věcnému záměru zákona o VŠ v  AS VUT 
s odkazem na všechny dokumenty zveřejněné na webových stránkách AS 
VUT.  

Ing. arch. Bohumila Hybská informovala senátory o návrhu nominace 
Báry Jakubíkové v pedagogické komisi AS VUT.  

 
 

Pozn. 15:20 k zasedání se připojil Ing. arch. Pavel Jura 
 
 

3. Příprava rozpočtu FA 2012 a aktuální stav rozpočtu za rok 2011 
/předpoklad účasti Mgr. F. Havlíčka, tajemníka FA/ 

 
 
Mgr. F. Havlíček prezentoval čerpání rozpočtu za rok 2011. Seznámil 

senát s hlavními rozpočtovými kapitolami a celkový rozpočet fakulty za rok 
2011 hodnotil kladně.  

Doc. Miloslav Meixner požádal pana tajemníka o poskytnutí 
prezentovaného dokumentu a zaslání jeho kopie předsedovi senátu, pro 
potřeby ekonomické pracovní skupiny.  

Členové senátu pokračovali v debatě o rozpočtové politice školy. 
Předseda senátu přednesl dvě hlavní témata týkající se rozpočtu školy, a to 
přesun peněz mezi rozpočtovými kapitolami a legislativní stránku schvalování 
změn v rozpočtu senátem.  

Ing. Nicol Galeová otevřela diskuzi na téma vedlejších zdrojů 
financování a potenciálu grantových projektů. Ing. arch. Kratochvíl otevírá 
téma kritérií pro rozdělování a možnosti využití zdrojů z rozvojových projektů. 

Doc. Ing. Miloslav Meixner podal návrh na znění usnesení. 
 

Návrh usnesení: 
1. AS FA bere na vědomí zprávu tajemníka o čerpání rozpočtu FA za rok 

2011 s kladným výsledkem 1 855 905,42 Kč.  
2. AS FA schvaluje převod částky 1 814 000,- Kč do fondu provozních 

prostředků FA. 
 
Hlasování o schvalování aktualizace dlouhodobého záměru děkana FA 
akademickým senátem FA: 
9 pro návrh, 0 proti návrhu, zdržel se hlasování - 0. 



 
Pozn. 16:45 opustil zasedání Ing. arch. Jan Kratochvíl /z důvodu výuky/ 

 
 

4. Struktura systému výuky Ústavů navrhování /za přítomnosti proděkanky 
pro studium doc. Ing. arch.  I. Poslušné, Ph.D./ 
 
 

Doc. I. Poslušná seznámila senátory s výsledky práce rady studijního 
programu s tématem návaznosti modulů pro ateliérovou výuku.  

Děkan doc. Ing. Josef Chybík, CSc. promluvil k tématu statutu FA a 
objasnil význam termínu centrálního Ústavu navrhování, není důvod měnit 
současných 5 Ústavů navrhování. Děkan přislíbil sjednocení terminologie a 
znění názvu Ústavů navrhování v jazykových mutacích na webu FA.  

  
5. Legislativní problematika FA /novelizace Jednacího a Volebního řádu, 

statut FA, za přítomnosti děkana fakulty doc. Ing. J. Chybíka, CSc./ 
 

Ing. arch. Pavel Jura informoval senát s postupem práce skupiny pro 
legislativu. Členové pracovní skupiny připomínkovali písemně novelizaci 
návrhu pana děkana. Vzhledem k velkému pracovnímu vytížení pana děkana 
se časový rámec zapracování připomínek a následná prezentace nového JVŘ 
odložila. 

Dalším tématem debaty tohoto programu byla nesrovnalost počtu 
proděkanů a jejich pracovního zaměření ve srovnání s deklarovaným statutem 
FA. Statut uvádí 4 proděkanské posty. Děkan informoval o mechanismu 
převodu kompetencí čtvrtého proděkana mezi tři současné proděkany. Ing. 
Galeová vznesla dotaz, který z proděkanů se zabývá otázkou strategického 
rozvoje. Děkan FA upřesňuje odpověď, strategie rozvoje je kompetenčně 
rozdělena mezi všechny členy vedení.   
 

 

Předseda senátu navrhnul z časových důvodů přesun bodu č. 6 a č. 7 na další 
zasedání. 

 
 

6. Závěr 
 

Předseda senátu navrhnul termín 6. Zasedání akademického senátu na 27. 3. 
2012,15:00 hodin, v místnosti A 117. 

Přítomní senátoři návrh jednohlasně odsouhlasili  9-ti hlasy. 
 
Předseda senátu představil předběžný program 6. Zasedání AS FA. 
 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 6. zasedání AS FA 
2. Představení výsledků a námětů pracovních skupin AS FA 
3. Aktualizace dlouhodobého záměru FA – strategie fakulty v roce 2012 
4. Různé, závěr 

 

 



 

1. AS FA bere na vědomí zprávu tajemníka o čerpání rozpočtu FA za rok 
2011 s kladným výsledkem 1 855 905,42 Kč.  

2. AS FA schvaluje převod částky 1 814 000,- Kč do fondu provozních 
prostředků FA. 

 

 

Zapsala: Ing. Petra Nováková     Dne 19.3. 2012 

Verifikoval: prof. Ing. arch. Petr Pelčák, předseda AS FA  Dne 19.3. 2012 


